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OR.Oz.0022.42.2023 

PROTOKÓŁ NR  312/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 3 października 2023 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na przydział dyrektorowi szkoły 4 godzin wychowania 

fizycznego ze względu na brak możliwości zatrudnienia na te godziny dochodzącego 

nauczyciela z innej szkoły – zajęcie stanowiska. 

5.2. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie liczby godzin świetlicy szkolnej o 18 godzin  

z koniecznością zapewnienia opieki uczniom dojeżdżającym odbywającym naukę  

w budynku przy ulicy Sikorskiego – zajęcie stanowiska. 

5.3. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie zadań objętych planowaną inwestycją pn. „Modernizacja pomieszczeń Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.4. Opinie / wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.5. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wykonania materiału 

promocyjnego w postaci kalendarza dziennego na 2024 rok – zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Naczelnika Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego naboru 

wniosków o przyznanie grantu w ramach konkursu grantowego „Cyberbezpieczny 

Samorząd” Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe Działanie 2.2. „Wzmocnienie 

krajowego systemu cyberbezpieczeństwa” realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027 – zajęcie 

stanowiska. 

 5.7. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, 

którego wartość nie przekracza 130.000 zł na pełnienie funkcji inspektora nadzoru 

inwestorskiego w ramach realizacji zadania pn. „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla 

jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego”, projekt umowy z wykonawcą – 

zajęcie stanowiska. 

 

5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 3 października 2023 r. o godzinie 7:45.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 215 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki  i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu nie uczestniczą: Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina 

Smykowska Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 310/2023 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 25 września 2023 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień  

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 310/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 25 września 2023 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.5. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wykonania materiału 

promocyjnego w postaci kalendarza dziennego na 2024 rok – zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Naczelnika Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego naboru 

wniosków o przyznanie grantu w ramach konkursu grantowego „Cyberbezpieczny 

Samorząd” Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe Działanie 2.2. „Wzmocnienie 

krajowego systemu cyberbezpieczeństwa” realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027 – zajęcie 

stanowiska. 
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5.7. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, 

którego wartość nie przekracza 130.000 zł na pełnienie funkcji inspektora nadzoru 

inwestorskiego w ramach realizacji zadania pn. „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla 

jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego”, projekt umowy z wykonawcą – 

zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na przydział dyrektorowi szkoły 4 godzin 

wychowania fizycznego ze względu na brak możliwości zatrudnienia na te godziny 

dochodzącego nauczyciela z innej szkoły – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na przydział 

dyrektorowi szkoły 4 godzin wychowania fizycznego ze względu na brak możliwości 

zatrudnienia na te godziny dochodzącego nauczyciela z innej szkoły. 

Pani Dyrektor SPS Nr 4 twierdzi, że nie może przydzielić tych godzin innemu nauczycielowi 

i wnosi o wyrażenie zgody na przydzielenie jej tych godzin. Nie po to zmniejszaliśmy 

pensum dyrektorom szkół, żeby teraz dokładać im godzin zajęć lekcyjnych. Po analizie 

organizacji pracy szkoły wiemy, że można tak ułożył organizację, żeby te godziny zostały 

przydzielone nauczycielom wychowania fizycznego  i innym nauczycielom posiadającym 

kwalifikacje do nauki tego przedmiotu, bez przydzielania ich dyrektorowi. To się da zrobić. 

Pierwszą rzeczą, która powinna być zrobiona przed wnioskiem do Zarządu Powiatu to 

przeanalizowanie organizacji szkoły i tak ją zmienić, żeby odbyło się to z poszanowaniem 

środków finansowych, które są w planie i przepisów prawa.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? 

 

Pan Andrzej Łozicki – w jakim przedziale czasowym miałaby pani Dyrektor przydzielone te 

4 godziny zajęć wychowania fizycznego? 

 

Pani Lidia Tokarska – moim zdaniem chodzi tu o cały rok szkolny. 

 

Pan Andrzej Łozicki – nie jest to wyartykułowane w piśmie pani Dyrektor. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – przydział godzin powinien się odbyć przy tworzeniu 

organizacji pracy szkoły na nowy rok szkolny a nie teraz. Dzieci kwalifikuje się wcześniej.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję nie wyrażać zgody na przydział Dyrektorowi Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim 4 godzin wychowania fizycznego 

ze względu na brak możliwości zatrudnienia na te godziny dochodzącego nauczyciela z innej 

szkoły. Proponuję zająć stanowisko, że należy przeorganizować dotychczasowy przydział 

godzin zajęć nauczycielom wychowania fizycznego i innym nauczycielom posiadającym 

kwalifikacje do nauki tego przedmiotu oraz wprowadzić odpowiednie zmiany w arkuszu 

organizacyjnym szkoły bez konieczności przydzielenia dodatkowych godzin 

ponadwymiarowych dyrektorowi szkoły.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na przydział Dyrektorowi Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim 4 godzin wychowania fizycznego ze względu na brak 

możliwości zatrudnienia na te godziny dochodzącego nauczyciela z innej szkoły. Zarząd 

Powiatu stoi na stanowisku, że należy przeorganizować dotychczasowy przydział godzin zajęć 

nauczycielom wychowania fizycznego i innym nauczycielom posiadającym kwalifikacje do 

nauki tego przedmiotu oraz wprowadzić odpowiednie zmiany w arkuszu organizacyjnym 

szkoły bez konieczności przydzielenia dodatkowych godzin ponadwymiarowych dyrektorowi 

szkoły.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

28 września 2023 r. znak: PS.4324.44.2023 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 21 września 2023 r.  w sprawie 

wyrażenia zgody na przydział dyrektorowi szkoły 4 godzin wychowania fizycznego  

ze względu na brak możliwości zatrudnienia na te godziny dochodzącego nauczyciela z innej 

szkoły, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie liczby godzin świetlicy 

szkolnej o 18 godzin z koniecznością zapewnienia opieki uczniom dojeżdżającym 

odbywającym naukę w budynku przy ulicy Sikorskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie 

liczby godzin świetlicy szkolnej o 18 godzin z koniecznością zapewnienia opieki uczniom 

dojeżdżającym odbywającym naukę w budynku przy ulicy Sikorskiego. 
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Świetlica szkolna przy ulicy Sikorskiego jest czynna od godziny 12:25 i wszyscy uczniowie, 

12 uczniów, mogą w niej przebywać jednocześnie. W tym samym czasie odbywają się dla 

nich grupowe zajęcia rewalidacyjne. Zastępca Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu informuje, że na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby uruchamiania 

dodatkowych godzin świetlicowych. Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – popieram stanowisko Zastępca Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję negatywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim i nie wyrażać zgody na 

zwiększenie liczby godzin świetlicy szkolnej o 18 godzin w związku z koniecznością 

zapewnienia opieki uczniom dojeżdżającym odbywającym naukę w budynku przy ulicy 

Sikorskiego. Proponuję zająć stanowisko, że na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby 

uruchamiania dodatkowych godzin świetlicowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim i nie wyraził zgody na zwiększenie liczby godzin świetlicy 

szkolnej o 18 godzin w związku z koniecznością zapewnienia opieki uczniom dojeżdżającym 

odbywającym naukę w budynku przy ulicy Sikorskiego. Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, że 

na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby uruchamiania dodatkowych godzin świetlicowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

28 września 2023 r. znak: PS.4324.45.2023 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 21 września 2023 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zwiększenie liczby godzin świetlicy szkolnej o 18 godzin z koniecznością 

zapewnienia opieki uczniom dojeżdżającym odbywającym naukę w budynku przy ulicy 

Sikorskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie zadań objętych planowaną inwestycją pn. „Modernizacja 

pomieszczeń Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zadań objętych planowaną 

inwestycją pn. „Modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana 

Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim”. 
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Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 informuje, że planowana inwestycja 

„Modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim” będzie obejmowała cztery zadania, tj.: wykonanie 

dokumentacji projektowej z uzgodnieniami, instalacja detekcji i sygnalizacji 

przeciwpożarowej oraz ewakuacyjnego oświetlenia awaryjnego, rozbudowa systemu 

wentylacji i montaż półstałego urządzenia gaśniczego w magazynie oleju opałowego, 

adaptacja piwnicy na pomieszczenie magazynowe. Przyjmujemy do wiadomości tę 

informację. 

Mamy pewne podejrzenia, że adaptacja piwnicy na pomieszczenia magazynowe nie zostanie 

wykonana w tym roku. Do tego pomieszczenia będzie dostęp tylko z zewnątrz budynku 

szkoły. Trzeba wykuć drzwi na zewnątrz budynku, zrobić schody na zewnątrz budynku, a 

ponieważ są to działania z zewnętrznej strony budynku szkoły, jest to obiekt użyteczności 

publicznej i uzgodnienia są długotrwałe. Pani Dyrektor złożyła taką deklarację na posiedzeniu 

Zarządu, że jest gotowa technicznie i będzie to zadanie wykonane w tym roku.  

W czwartek Rada Powiatu zabezpieczyła środki finansowe na te wszystkie zadania i muszą 

zostać wykonane w tym roku.  Musimy sprawdzać postępy prowadzonych w szkole prac.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

21 września 2023 r. w sprawie zadań objętych planowaną inwestycją pn. „Modernizacja 

pomieszczeń Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie 

Kujawskim” i wystąpić o przedstawienie przez Dyrektora szkoły informacji na temat postępu 

prac w realizacji przedmiotowej inwestycji na posiedzeniu Zarządu za 2 tygodnie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 21 września 2023 r. w sprawie zadań objętych 

planowaną inwestycją pn. „Modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 

im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim” i wnosi o przedstawienie przez Dyrektora 

szkoły informacji na temat postępu prac w realizacji przedmiotowej inwestycji na posiedzeniu 

Zarządu za 2 tygodnie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

28 września 2023 r. znak: PS.4324.46.2023 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 21 września 2023 r.  w sprawie zadań 

objętych planowaną inwestycją pn. „Modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.4. Opinie / wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Opinie / wnioski komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

27 września 2023 r. zapoznała się z bieżącą działalnością Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie i wnosi o zabezpieczenie środków finansowych dla Domu Pomocy Społecznej 

w Zakrzewie na pokrycie wzrostu kosztów zakupu artykułów spożywczych w kwocie  

90.000 zł oraz na remont łazienki, zgodnie z zaleceniami Sanepidu, w kwocie 60.000 zł. 

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie skierował do Przewodniczącej Komisji 

Polityki Społecznej Rady Powiatu i Zarządu Powiatu pismo w tej sprawie. Sanepid kontroluje 

nasze jednostki i zaleca remont łazienek, w DPS jest to kolejna łazienka, którą należy 

wyremontować.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości wniosek 

Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 września 2023 r.  

o zabezpieczenie środków finansowych dla Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie  

na pokrycie wzrostu kosztów zakupu artykułów spożywczych oraz na remont łazienki  

i rozważyć możliwość zwiększenia planu finansowego DPS po przedłożeniu przez jednostkę 

sprawozdania z wykonania planu finansowego za wrzesień 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 27 września 2023 r. o zabezpieczenie środków finansowych dla 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie na pokrycie wzrostu kosztów zakupu artykułów 

spożywczych oraz na remont łazienki i postanowił rozważyć możliwość zwiększenia planu 

finansowego DPS po przedłożeniu przez jednostkę sprawozdania z wykonania planu 

finansowego za wrzesień 2023 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja  Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 28 września 2023 r. wystosowała dwa wnioski do 

Zarządu Powiatu. Komisja wnosi o wystąpienie do Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego oraz do Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich o rozważenie możliwości 

przebudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą miejską ulicą Przemysłową  

w Aleksandrowie Kujawskim. To jest wniosek, który wynika z dbałości radnych  

o mieszkańców Aleksandrowa Kujawskiego, którzy muszą stać w korku w ciągu ulicy 

Słowackiego jako ulicy podporządkowanej. Jest to wniosek o budowę ronda, taka była 

intencja Komisji. Ma to być skrzyżowanie w ruchu okrężnym. Uważam, że możemy takie 

pismo wystosować. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do realizacji wniosek Komisji 

Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 września 2023 r. o wystąpienie do Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego i do 

Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich o rozważenie możliwości przebudowy skrzyżowania 

drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą miejską ulicą Przemysłową w Aleksandrowie Kujawskim. 

W związku z wnioskiem Komisji, proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania na podpis Starosty 

Aleksandrowskiego pism do: Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego oraz  

Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy o rozważenie budowy skrzyżowania 

w ruchu okrężnym na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą miejską ulicą 

Przemysłową w Aleksandrowie Kujawskim i Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego 

o wsparcie tej inicjatywy.  

Kto jest za? Dziękuję.  

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 września 2023 r. o wystąpienie  

do Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego i do Dyrektora Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o rozważenie możliwości przebudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej  

nr 266 z drogą miejską ulicą Przemysłową w Aleksandrowie Kujawskim. W związku  

z wnioskiem Komisji, Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania na podpis Starosty Aleksandrowskiego pism 

do: Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego oraz  Dyrektora Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Bydgoszczy o rozważenie budowy skrzyżowania w ruchu okrężnym  

na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą miejską ulicą Przemysłową  

w Aleksandrowie Kujawskim i Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego o wsparcie tej 

inicjatywy.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – drugi wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

jest następujący: „Komisja zwraca się z prośbą o przygotowanie informacji dotyczącej 

kosztorysu wykonania zaległej nakładki na drodze Turzno – Brzeźno. Ponadto, Komisja prosi 

by Zarząd Powiatu w odpowiedzi na wnioski Komisji podpierał się kosztorysami 

inwestycji.”. Komisja chyba nie zdaje sobie z tego sprawy, że kosztorysy wynikają ze 

zlecenia ich wykonania podmiotom do tego uprawnionym, a to każdorazowo kosztuje 

odpowiednią kwotę pieniędzy. Jeśli mamy zapłacić za sporządzenie kosztorysu, z którego 

dowiemy się, że dane zadanie będzie nas kosztowało np. 1 mln. zł, czy 1,5 mln. zł, a jest to 

droga w dobrym stanie, to niecelowe jest wydatkowanie tych środków. Jesteśmy 

odpowiedzialni za gospodarkę finansową powiatu, nie możemy wydawać niepotrzebnie 

pieniędzy.  

Proponuję przyjąć do wiadomości wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 września 2023 r. o przygotowanie 
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informacji dotyczącej kosztorysu wykonania nakładki na drodze Turzno – Brzeźno  

i o każdorazowe podpieranie się przez Zarząd kosztorysami inwestycji w odpowiedziach  

na wnioski Komisji. Jednocześnie proponuję poinformować Komisję, że zlecenie kosztorysu 

inwestorskiego następuje w sytuacji gdy to jest niezbędne do wykonania planowanych zadań 

związanych z modernizacją dróg powiatowych. W związku z wnioskiem Komisji, proponuję 

zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do 

przedłożenia informacji ile będzie kosztować wykonanie kosztorysu w zakresie położenia 

nakładki na drodze Turzno – Brzeźno. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 września 2023 r. o przygotowanie 

informacji dotyczącej kosztorysu wykonania nakładki na drodze Turzno – Brzeźno  

i o każdorazowe podpieranie się przez Zarząd kosztorysami inwestycji w odpowiedziach  

na wnioski Komisji. Zarząd Powiatu postanowił poinformować Komisję, że zlecenie 

kosztorysu inwestorskiego następuje w sytuacji gdy to jest niezbędne do wykonania 

planowanych zadań związanych z modernizacją dróg powiatowych. W związku  

z wnioskiem Komisji, Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia informacji ile będzie kosztować wykonanie 

kosztorysu w zakresie położenia nakładki na drodze Turzno – Brzeźno. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Finansowo - Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

na posiedzeniu w dniu 28 września 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał 

wniesione przez Zarząd Powiatu pod obrady XLIV sesji Rady Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości opinie Komisji 

Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 września 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 września 2023 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 września 

2023 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej  Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 września 2023 r., stanowią załącznik do protokołu. 
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Opinie Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 września 2023 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wykonania 

materiału promocyjnego w postaci kalendarza dziennego na 2024 rok – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu w sprawie wykonania materiału promocyjnego w postaci kalendarza 

dziennego na 2024 rok. 

Co roku zlecamy wykonanie tego kalendarza. Wydział proponuje wykonanie 150 

egzemplarzy. Oferowana cena netto to 19 zł za sztukę. Łącznie będzie nas to kosztował brutto 

3.505,50 zł. Na okładce ma być tłoczony herb powiatu. Koszt wykonania matrycy to 100 zł 

netto. Kolor okładki proponujemy zielony. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wykonanie 

materiału promocyjnego w postaci 150 egzemplarzy kalendarza dziennego na 2024 rok  

z tłoczonym herbem Powiatu Aleksandrowskiego formatu A5 i zlecenie realizacji tego 

zadania firmie VBS Product z Radomina za cenę brutto 3.505,50 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykonanie materiału promocyjnego w postaci 150 

egzemplarzy kalendarza dziennego na 2024 rok z tłoczonym herbem Powiatu 

Aleksandrowskiego formatu A5 i zlecenie realizacji tego zadania firmie VBS Product  

z Radomina za cenę brutto 3.505,50 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 2 października 2023 r. znak: 

PS.0533.7.2023 w sprawie wykonania materiału promocyjnego w postaci kalendarza 

dziennego na 2024 rok, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Naczelnika Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego naboru 

wniosków o przyznanie grantu w ramach konkursu grantowego „Cyberbezpieczny 

Samorząd” Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe Działanie 2.2. „Wzmocnienie 

krajowego systemu cyberbezpieczeństwa” realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027 – zajęcie 

stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Naczelnika Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu w sprawie ogłoszonego naboru wniosków o przyznanie grantu w ramach konkursu 

grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd” Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe 

Działanie 2.2. „Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa” realizowanego  

w ramach Programu Operacyjnego Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027. 

Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu informuje, iż pierwszym etapem przed ewentualnym 

aplikowaniem o dofinansowanie jest ocena obecnego poziomu zabezpieczeń w jednostce oraz 

określenie jej planów dotyczących rozwoju obszaru cyberbezpieczeństwa. Ten krok jest 

kluczowy dla wybrania właściwej strategii wzmacniania zabezpieczeń oraz dobrania 

odpowiednich działań i narzędzi, które zostaną przedstawione we wniosku o dofinansowanie. 

Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu nie posiada wiedzy specjalistycznej w powyżej 

wskazanych obszarach, tym samym nie jest w stanie samodzielnie określić zakresu 

rzeczowego projektu w formularzu aplikacyjnym o grant. Należy nadmienić, że właściwym 

merytorycznie do wdrożenia wskazanych obszarów będzie Wydział Organizacji, Kadr  

i Nadzoru, którego zadania obejmują m.in.: zabezpieczenie prawidłowego działania 

infrastruktury informatycznej Starostwa, zgodnie z Polityką Bezpieczeństwa i ustawą  

o ochronie danych osobowych, kontrolowanie i nadzór oraz modyfikowanie i aktualizowanie 

zabezpieczeń informatycznych, wdrażanie nowych technologii i systemów informatycznych, 

planowanie i zakup sprzętu oraz oprogramowania teleinformatycznego. Z informacji 

uzyskanych od Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru wynika, że wydział nie ma 

możliwości samodzielnego sporządzenia specyfikacji w zakresie cyberbezpieczeństwa. 

Konieczna jest do tego specjalistyczna wiedza z zakresu bezpieczeństwa informatycznego  

i zastosowania konkretnych urządzeń. Wobec tego wniosek o przyznanie grantu Wydział 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu proponuje zlecić firmie zewnętrznej. Z posiadanej wiedzy 

wynika, że kwota za sporządzenie przedmiotowego wniosku nie powinna przekroczyć  

2.000 zł. 

Zgadzam się z tym, żeby zapłacić 2.000 zł i zlecić sporządzenie tego wniosku firmie 

zewnętrznej. Możemy tak zrobić. Natomiast, stanowisko jednej z firm, która opracowałaby 

ten wniosek jest takie, że w przypadku otrzymania grantu firma bierze 5% grantu. Nie jest to 

w piśmie Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu opisane.  

Zgodnie z metodologią wyliczenia wysokości grantu maksymalny poziom dofinansowania 

dla Powiatu Aleksandrowskiego wynosi 850.000,00 zł.  

Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu proponuje przystąpić do aplikowania o grant po 

uprzednim rozważeniu stanowiska Wydziału Organizacji Kadr i Nadzoru w sprawie 

konieczności wzmocnienia bezpieczeństwa cyfrowego Starostwa Powiatowego. 

Poprosimy Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu o znalezienie jak najbardziej 

konkurencyjnych ofert firm, które zajmują się sporządzaniem takich wniosków. Poprosimy 

również o wyrażenie stanowiska przez Wydział Organizacji Kadr i Nadzoru, że jest to 

konieczne i niezbędne. Poproszę Wydział o jak najszybsze przedstawienie treści umów, 

które byłyby najatrakcyjniejsze ze względu na koszty sporządzenia takiego wniosku 

aplikacyjnego. Proponuję, żeby dopiero po przedstawieniu tych informacji Zarząd podjął 

decyzję w przedmiotowej sprawie jeszcze w tym tygodniu, na kolejnym posiedzeniu  

w piątek.  
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Należy zwrócić uwagę, że firmy sporządzające wnioski  życzą sobie udziału w uzyskanych 

środkach finansowych. W związku z czym Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu, 

pracownik merytoryczny zajmujący się zamówieniami publicznymi, musi przedłożyć dla 

Zarządu informację czy możemy zawierać takie umowy, czy jest to uzasadnione, o jakie 

środki chcemy aplikować.  

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu informuje w piśmie, że przygotowanie 

wniosków aplikacyjnych nie jest kosztem kwalifikowanym. A czy kosztem kwalifikowanym 

jest ewentualnie  udział firmy aplikującej w wielkości grantu. To nie zostało wyjaśnione  

i podane do wiadomości Zarządu. Być może znajdzie się firma, która za sporządzenie 

wniosku będzie chciała np. 4.000 zł, a nie będzie chciała mieć udziału finansowego  

w przyznanym grancie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego naboru 

wniosków o przyznanie grantu w ramach konkursu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd” 

Działanie 2.2. „Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa” realizowanego  

w ramach Programu Operacyjnego Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027. 

Proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do przedstawienia 

Zarządowi trzech ofert na opracowanie i złożenie wniosku o przyznanie grantu w ramach 

konkursu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd” i projektu umowy z wykonawcą celem 

ich rozpatrzenia na posiedzeniu w dniu 6 października 2023 r. oraz o wyjaśnienie czy jest 

dopuszczalny ewentualny udział finansowy wykonawcy opracowującego wniosek  

o przyznanie grantu w udzielonym samorządowi grancie i czy jest to koszt kwalifikowany. 

Ponadto, proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru do 

przedłożenia uzasadnienia, że przystąpienie do konkursu grantowego „Cyberbezpieczny 

Samorząd” jest niezbędne i konieczne, w terminie do 5 października 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego naboru wniosków o przyznanie grantu  

w ramach konkursu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd” Działanie 2.2. „Wzmocnienie 

krajowego systemu cyberbezpieczeństwa” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego 

Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027. 

 

Zarząd Powiatu zobowiązuje Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do 

przedstawienia Zarządowi trzech ofert na opracowanie i złożenie wniosku o przyznanie 

grantu w ramach konkursu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd” i projektu umowy  

z wykonawcą celem ich rozpatrzenia na posiedzeniu w dniu 6 października 2023 r.  

Ponadto, wnosi o wyjaśnienie czy jest dopuszczalny ewentualny udział finansowy wykonawcy 

opracowującego wniosek o przyznanie grantu w udzielonym samorządowi grancie i czy jest to 

koszt kwalifikowany. 
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Zarząd Powiatu zobowiązuje Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru do 

przedłożenia uzasadnienia, że przystąpienie do konkursu grantowego „Cyberbezpieczny 

Samorząd” jest niezbędne i konieczne, w terminie do 5 października 2023 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 września 2023 r. znak: 

RI.042.11.2023 w sprawie ogłoszonego naboru wniosków o przyznanie grantu w ramach 

konkursu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd” Priorytet II: Zaawansowane usługi 

cyfrowe Działanie 2.2. „Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa” 

realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 

2021 – 2027, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego w ramach realizacji zadania pn. „Montaż 

instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego”, projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Protokół z przeprowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, którego wartość nie przekracza 130.000 

zł na pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w ramach realizacji zadania pn. 

„Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego”, projekt umowy z wykonawcą. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić protokół  

z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, którego wartość nie 

przekracza 130.000 zł na pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w ramach 

realizacji zadania pn. „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych 

powiatu aleksandrowskiego” i postanowić: 

1) odrzucić ofertę wykonawcy Biuro Projektów Budowlanych Sp. z o.o. z siedzibą  

w Gdańsku, ponieważ nie spełnia wymagań zamawiającego, 

2) dokonać wyboru najkorzystniejszej oferty wykonawcy Ryszard Tęcza prowadzący 

działalność gospodarczą pod nazwą Usługi elektryczne Ryszard Tęcza z siedzibą  

w Toruniu z ceną brutto 18.450 zł i zawrzeć umowę z wykonawcą. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego w ramach realizacji zadania pn. „Montaż instalacji 

fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego” i postanowił: 
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1) odrzucić ofertę wykonawcy Biuro Projektów Budowlanych Sp. z o.o. z siedzibą  

w Gdańsku, ponieważ nie spełnia wymagań zamawiającego, 

2) dokonać wyboru najkorzystniejszej oferty wykonawcy Ryszard Tęcza prowadzący 

działalność gospodarczą pod nazwą Usługi elektryczne Ryszard Tęcza z siedzibą  

w Toruniu z ceną brutto 18.450 zł i zawrzeć umowę z wykonawcą. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 3 października 2023 r. 

znak: RI.Rz.2720.2.18.2023 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na pełnienie 

funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w ramach realizacji zadania pn. „Montaż instalacji 

fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego” i projektem 

umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:09. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


